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Årsmøte i Nordfjord Golfklubb 02.02.2007 
 
 
Årsmøtet vart halde på Nordfjord Hotell, fredag 02.02.2007 med 21 frammøtte. Frå 
styret møtte; Kent Tryggestad, Helge Haugland, Knut Rønnestad, Dagfinn Gjerde, Bodil 
Rasmussen, Trond Kroken og Gitta sas ter Stege. Årsmøtedeltakarane vart ynskte 
velkomen av styreformann Kent Tryggestad. 
 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
2. Val av møteleiar, referent og 2 medlemar til å skrive under protokollen. 
3. Styret si årsmelding. 
4. Rekneskap og budsjett. 
5. Arbeidsplan for 2007. 
6. Regulering av: kontingent, greenfee årskort og baneandelar. 
7. Fullmakt til låneopptak. 
8. Val av leiar. 
9. Val av styremedlemar, varamedlemar og komitémedlemar. 
10. Eventuelt. 

 

 
Protokoll 
 

1.    Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Innkalling til årsmøte vart annonsert i Fjordabladet, og sakliste vart lagt ut på nettsidene 
til Nordfjord Golfklubb. Ingen hadde merknader til innkalling og dagsorden. 
 
Vedtak:  
Innkalling og dagsorden vart samrøystes godkjend 
 

2.    Val av møteleiar, referent og 2 medlemar til å skrive under 
protokollen. 

Vedtak: 
Årsmøtet valde samrøystes: 
 
Møteleiar:   Kent Tryggestad 
Referent:   Knut Rønnestad 
Protokollunderskriving: Bjørn Lien og Arild Hjelmeland 
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Nordfjord Golfklubb, 
Stokkenes, 
6770  NORDFJORDEID 
 

mob.:  48 11 22 60 
e-post: post@norgolf.com   webside:   www.norgolf.com 



3.    Styret si årsmelding. 

 

Det vart sett av tid til at møtedeltakarane fikk lese gjennom årsmeldinga.  
 
Vedtak: 
Årsmeldinga vart samrøystes godkjend. 
 

4.    Rekneskap og budsjett. 

Kasserar Helge Haugland presenterte rekneskap og balanse for 2006, og budsjett for 
sesongen 2007. Årsmøtedeltakarane hadde ingen merknader til rekneskap, balanse eller 
budsjett. 
  
Vedtak: 
Rekneskap og balanse for 2006, og budsjett for 2007 vart samrøystes godkjend. 
 
Rekneskap 2006: 



 
 



 
 



 
  
Balanse 2006: 
 



 
 



 
 

5. Arbeidsplan for 2007. 

Leiar i banekomiteen Dagfinn Gjerde sitt avsnitt i årsmeldinga om arbeidsplan for 2007 
vart diskutert. Ingen hadde merknader til planen.  
 
Vedtak: 
Arbeidsplanen for 2007 var samrøystes godkjend. 
 

6. Regulering av: kontingent, greenfee årskort og baneandelar 

Styret la fram følgjande forslag til reguleringar for sesongen 2007: 
 
Styret foreslår å behalde dei same medlemskontingentane som i 2006. 
 
Medlemskontingent 2007: 
  
 Vaksne: kr. 750,- 
 Par: kr. 1200,- 
 Junior: kr. 500,- 
 Born: kr. 50,- 
 
Styret foreslår å justere greenfee årskort opp med kr. 500,- for voksne og kr. 700,- for 
par. Styret meiner vi skal behalde dei låge kostnadane for dei yngste spelarane i 
klassane junior og born. 
 
Greenfee årskort 2007: 
 
 Vaksne: kr. 1500,- 
 Par: kr. 2500,- 
 Junior: kr. 500,- 
 Barn: kr. 50,- 
 
Styret foreslår å auke greenfeeavgifta med kr. 50,- for voksne og å behalde dei låge 
kostnadane for born. 
 
 
 
Greenfee 2007: 
 
 Vaksne: kr. 200,- 
 Born: kr. 50,- 
 
 
 



Vedtak: 
Styret sitt framlegg til justering av medlemskontingent 2007, greenfee årskort 2007 og 
greenfee 2007 vart samrøystes godkjend. 
 
Justering av baneandelar vart handsama under årsmøtet til Stokkenes Golfpark BA. 

7. Fullmakt til låneopptak. 

Styret la fram forslag for årsmøtet om å gje styret løyve til å få ta opp lån inntil kr. 
250.000,- i 2007. 
 
Vedtak:  
Styret sitt framlegg vart samrøystes godkjent 

8. Val av leiar. 

Vedtak: 
Årsmøtet gjorde samrøystes vedtak om attval av Kent Tryggestad. 

9. Val av styremedlemar og 2 varamedlemar og 
komitérepresentantar. 

Vedtak: 
Styret med vararepresentantar og komitémedlemar vart samrøystes valde slik det går 
fram av valprotokoll 2007: 
 

 
Valprotokoll 2007 

 

 
Gruppe Verv 2007 på val 
Styre Leiar 

Nestleiar 
Sekretær 
Kasserar 
Styremedlem 
Styremedlem 
 
Vara 
Vara 
 
Grunneigar 
Grunneigar 

Kent R. Tryggestad 
Bodil Rasmussen 
Knut Rønnestad 
Helge Haugland 
Dagfinn Gjerde 
Trond Kroken 
 
Sonja Borhaug 
Elias Nes 
 
Svein Fjørtoft 
Gitta ter Stege 

2008 
2008 
2009 
2009 
2009 
2008 
 
2008 
2008 
 
- 
- 

Grøntkort/ 
Handikapkomité 

Leiar Dagfinn Gjerde 
Knut Rønnestad 
Kent R. Tryggestad 

2009 
2009 
2009 

Marknadsgruppe Leiar Trond Kroken 
Bjørn Lien 
Gunnar Olsen 

2008 
2009 
2008 

Banekomité Leiar Dagfinn Gjerde 
John Matias Garlid 
Elias Nes 
Ivar Bjarte Nord 
Tore Naustdal 
Svein Fjørtoft 

2009 
2008 
2009 
2008 
2008 
- 



Gitta ter Stege - 
Sportskomité Leiar Gitta ter Stege 

Knut Rønnestad 
Jan Skogstad 
Agnar Kvalsund 

2008 
2009 
2009 
2009 

Damegruppe Leiar Bodil Rasmussen 
Kari Bergheim 
Cindi Rasmussen 
Torill Fjørtoft 
Gitta sas ter Stege 

2008 
2008 
2008 
2008 
2009 

Idrettsrådet  Torill Fjørtoft 2008 
Skulekontakt  Martin Larsen 2008 
Valnemnd Leiar Per Jan Nesbakk 

Arild Hjelmeland 
2009 
2009 

 

10. Eventuelt. 

Styret hadde ikkje fått inn saker under eventuelt før årsmøtet, men følgjande saker vart 
tatt opp under eventuelt: 
 

1) Under møtet vart fairwayklipparen diskutert. Denne er gamal og utsliten, og er ei 
kritisk maskin med omsyn til vedlikehald og stell av golfbana. Styreleiar 
informerte årsmøtet om at styret er klar over situasjonen. Dialog med potensiell 
leverandør av fairwayklippar er i gang. Styret har også søkt om gåvemidlar frå 
Sparebanken Vest med tanke på fornying av maskinparken. Årsmøtet poengterte 
overfor styret at ein evt. ny fairwayklippar bør ha same klippebreidde som den 
gamle. 

2) Årsmøtet blei informert om at styret tenkjer å tilsette 3 sommarhjelper for 
sesongen 2007. I tillegg vert det jobba med Mona Vekst for å få til avtale om 
ekstrahjelp. Årsmøtet poengterte at sommarhjelpene bør vere gamle nok til å 
handtere maskiner og klippeutstyr. 

3) Årsmøtet er bekymra for stabiliteten til ballautomaten, som tidvis ikkje fungerer 
slik den skal. Årsmøtet foreslo for styret at det bør utførast vedlikehald på 
automaten før sesongstart. 

4) Pål Tore Jacobsen var invitert til årsmøtet for å informere om planane til AS 
Stokkenes Gjestegard. Årsmøtet stilte seg positivt, og Pål Tore Jacobsen hausta 
applaus for planane som vart lagde fram. 

5) I samband med utbygginga til AS Stokkenes Gjestegard meinte årsmøtet at styret 
bør legge trykk på utbyggjarane, f.eks. ved å forhandle fram dagmulkt, for å 
garantere at anleggsarbeidet er ferdigstilt før sesongstart. 

 
 
 
 
Nordfjordeid,           /           -2007  Nordfjordeid,           /           -2007 
 
 
 
.................................................  ................................................. 
Bjørn Lien      Arild Hjelmeland 


